
Referat af bestyrelsesmøde den 25. marts 2009  
i Bygaardens vejlaug 

  
 
 
 
1. Referat fra seneste møde blev godkendt med en lille ændring. 
 
2. Opfølgning på referat fra GF. Referat er klar til uddeling. Ole afleverer det til Niels 

Chr. sammen med de nye girokort. Forhåbentligt vil Inge hjælpe til med uddelingen. 
 
3. Næste års GF. Bestyrelsen aftalte, at det undersøges, om vi vil kunne få den store sal 

i Kulturhuset tirsdag den 2. marts 2010 til GF med følgende dagsorden: 

 Alm. GF. (½ time) 

 Naboværn v. Politiet (½-1 time) 

 Oplæg til trafikplan (½-1 time) 
 

Niels Chr. har reserveret lokalet til 125 personer, og Anne har kontaktet politiet.. 
 

4. Vejtræer. Steen har givet Bjørn besked om, at han skal tage sig af de 8 store træer, 
der skal fjernes først. Herefter skal han beplante trekanten med 5-6 birketræer, der skal 
stå 2,5 meter inde fra alle sider. Bjørn kender budgetgrænsen på 150.000 kr. 
 
Steen rykker Bjørn for handling og giver han samtidigt besked om, at der skal sættes 2 
nye stolper på H-vej og ny beplantning i stedet for den meget skæve. 

 
5. Opretning af kantsten og vejbump. Ole har sat arbejdet i gang. På rundturen den 7. 

marts blev bestyrelsen enige om at tage yderligere 6 meter kantsten med til samme 
pris. Ole har derudover taget initiativ til at bede Zacko om tilbud på bemaling af bump 
på Bratskovvej og Børglumvej. 

 
6. Tinglysning af optagelsen af Herlufholmsvej. Det blev aftalt, at Anne i første 

omgang samler flere underskrifter ind. Bestyrelsen drøftede gyldigheden i underskrifter 
på vegne af ægtefæller uden fremvisning af fuldmagt. Der var enighed om, at de 3-4 
relevante underskrifter skulle indsamles. Derudover mangler der endnu ca. 6 
underskrifter. 

 
7. Trafikplan. Det blev aftalt, at der aftales proces for udarbejdelse af trafikplan på 

førstkommende bestyrelsesmøde, der afholdes indenfor (junimødet). 
 
8. Rottebekæmpelse. Der er konstateret rotter på Herlufholmsvej 20 ved Støvringvej 

(”Udsigten”) og Bratskovvej 23A/B. Det skal undersøges, om det er brønden eller 
stikledningen, der er noget galt ved. Hvis der er noget galt med kloaken, så sætter Ole 
kloakmesteren på.   

 
 



 
9. Eventuelt og næste møde 
 

 Ole orienterede om, at restancesagen Risom på Børglumvej overgår til 
revisorsuppleant Michael Berner. 

 

 Anne orienterede om, at der ved Katholmvejs udløb i Jyllingevej er problemer 
med pladsen i udkørslen. Københavns Kommune er kontaktet. Der ventes 
tidligst svar om 3 uger.  

 
 

Næste møde bliver mandag den 27. april kl. 19.00 ud for Børglumvej 37 (Ole), hvor 
der gennemføres en vrisserunde samt indsamles inspiration til trafikplanen. Anne og 
Hans Jørgen har meldt afbud, 
 
Næste møde igen bliver onsdag den 3. juni kl. 19.30 hos Niels Chr. (Støvringvej 7), 
hvor emnerne bliver en kort status og udarbejdelse af Trafikplan.  

 
 


